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Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen Onafhankelijke Partij Alkmaar ‘In actie voor de taxi?’ 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

[Uw kenmerk] 
 

[Ons kenmerk] 
 

[Bijlagen] 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

11 oktober 2024 Verkeer/OOV 5 november 2024 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad Ruud van Lier heeft ons op 11 oktober 2024 de volgende raadsvragen gesteld over 
‘In actie voor de taxi?’. In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van Orde 
voor vergaderingen van de raad.  
 

1.  Is het college op de hoogte van de situatie in de Alkmaarse taximarkt zoals  
omschreven in het krantenartikel. Zo ja, hoe denkt het college hierover? 
 

 Antwoord 
Het college is sinds kort op de hoogte van de onvrede die heerst bij taxichauffeurs in Alkmaar. 
Dit bleek uit een ambtelijk overleg met Taxi Vereniging Ondernemend Alkmaar (TVOA). Het 
college vindt het signaal dat de taxichauffeurs in de brief afgeven zorgelijk en gaat hierover 
het gesprek aan met de taxibranche.  

 
2. Deelt het college de zorgen over onrust bij de taxistandplaatsen en ook bij  

evenementen en op piekmomenten qua vertrek na het uitgaan? 
 

 Antwoord 
Er is meer aanbod van taxi’s bij de standplaatsen op piekmomenten, maar het college herkent 
niet dat er sprake is van onrust. 

 
3. Onderschrijft het college de waarde van een goed aanbod van taxivervoer voor  

inwoners? 
 

 Antwoord 
Ja, het college ziet de taxi als een aanvulling op de beschikbare vervoerswijzen 
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4. Is het college op de hoogte van het beleid en de uitvoering in andere gemeenten  
zoals Breda, Haarlem en Eindhoven waar bijvoorbeeld gewerkt wordt met stickers, preventie 
en extra controle rondom standplaatsen? 
 

 Antwoord 
Ja, het college is hiervan op de hoogte.  

 
5. Hoe denkt het college over de in de brief voorgestelde maatregelen? 
6.  

Antwoord 
Het college heeft op dit moment onvoldoende inzicht in de effecten van dit voorstel en gaat 
daarom eerst met de taxibranche in overleg.  

 
7. Deelt het college de zorgen over voldoende toekomstperspectief voor de in onze  

gemeente gevestigde chauffeurs en daarmee het aanbod voor onze inwoners? 
 

 Antwoord 
Ja, het college vindt het zorgelijk als blijkt dat Alkmaarse taxichauffeurs geen 
toekomstperspectief hebben. Zie ook beantwoording vraag 3. 

 
8. Wat is de reden dat het college niet gereageerd heeft op het contactverzoek van  

de vereniging? 
 

 Antwoord 
Na het ontvangen van de brief met het contactverzoek is er een afspraak ingepland met TVOA, 
in plaats van met TVA. Er is intern bij de gemeente een misverstand ontstaan over de 
vergelijkbare namen van beide verenigingen. Dit misverstand zal worden besproken tijdens het 
geplande overleg met beide verenigingen.  
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9. Is het college bereid de dialoog aan te gaan met de chauffeurs en de vereniging? 
 
Antwoord  
Zie beantwoording vraag 1. 

 
Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 

 


